Dear ShiuHwa, Coworkers, Brothers and Sisters in Christ:

Thank you all giving so much regards and concerns to my family!

Out of every family member's expectation, my dad has passed away so fast and so soon, however, when gathering together, we can still be detail-counting abundant and comfort messages from God during this past week from my dad falling down to being hospitalized to being taken by Lord, and much more details in God's arrangements and graces so that, from heart, everyone is touched by the thanksgiving of my dad’s whole life and steps of passing away. (will be detailed later.)

At 1:40PM yesterday (2/15), God took him to the home in heaven. After taking and settling his body in funeral home, we went home at 4:50PM. It was up to my obligation to tell my mom the fact gracefully. She was peaceful and quiet at first, and then had more conversations with my younger sister (my younger one is good in guessing what my mom possibly said from her lips.) after I went out to police department to process the absolutely required but unexpected procedures (will be detailed later.) My mom started having obvious expression and responses probably because of all kinds of  mixed emotions and feelings not thoroughly expressed in the past long period, however, she has been  much more peaceful after this difficult long night.
Considering services, yesterday, we originally scheduled on 2/27, however, some member in the family has been on job duty in these days of lunar new year, and each individual will go back to work or to school next week, further, pastors in Taichung Evangelical Church have already had either going abroad schedule or fellowship activities, so we have decided to have separate funeral service and memorial service on different days after intensive meeting among my siblings and discussion with deputy pastor in the church. Firstly, the funeral service will be on this Saturday, 2/20, and memorial service will be in the church on 3/6, two weeks after. This way can have the most of pastors’ relatives and brothers/sisters to participate memorial service. Through this delicate arrangement, there will be enough time to design this memorial service to describe God’s grace for unbelievers, either relatives or friends.
Because of this consideration, there will be at least one week late regarding my return schedule. I sincerely request for the understanding in Christ!

One day before leaving, I have confirmed the promised but un-scheduled Sunday speaker, pastor Wen-An Su for the first and the second Sunday services on 3/7. As to the communion in March, Please wait until my coming back.
As notification above in summary,
With severe weather in the end of this winter, snow has miserably been flying all over. Please take care of yourselves and be very careful when heading out.

For those long absent new-believers, dependents and survivors of those passed away the past 6 months, and those who have still been being sick, please extend our love to contact them, care for them and visit them if possible.

God’s love is great, God’s grace is abundant. 
May Him get the glory because of our living or death.

The one Loving and Missing you ALL,

Pastor Yu.

親愛的秀華(please forward this

mail because I don't have QTEC contact name list here,

and ask Richard to

translate)，主內同工及弟兄姊妹：

謝謝妳與大家對我們家人的關心和問候！

家父走得這麼快，實在出乎我們每個家人的預料。然而，我們全家聚在一起時，卻能含淚細數從父親跌倒住院，直到蒙主接回天家這一週之內，其中神所賜許多既豐富又安慰的話語，還有在好多細節上神很奇妙的安排與恩典，以致每個人都能真心的為父親的一生及離去的過程感恩（容後再詳述）。

昨天下午1:40分，主接他回天家，等我們將父親遺體移往殯儀館安置後，4:50才一起回家，由我婉轉告知母親實情。起初她平靜沉默，稍後我又出門去警察單位辦理臨時被告知卻絕對必要的手續時（容後再詳述），妹妹跟母親有比較多的問答對話（半觀察嘴唇，半猜的－妹妹最擅長），母親開始有明顯的表情反應與動作，可能参雜了多種長期以來無法盡述的情緒與感受。但經過一夜之後，今天她已平靜很多。

目前在日期的考量上，昨天原訂於2/27舉行，但由於家屬中時逢年假卻有人值班，下週接著各人馬上上班開學，加上台中聖教會的牧者們早已計畫好的出國研習或團契活動，所以今晚我們兄弟姊妹經過密集會商，並與主任牧師協商之後，決定將父親的入殮火化與安息告別禮拜分開舉行。先於本週六2/20舉行入殮火化，等兩週之後3/6再於教會舉行安息告別禮拜。這樣可以讓最多的牧者親友及教會弟兄姊妹來參加安息告別式，目的是要透過如此安排，可以有從容的時間將告別禮拜設計為對未信親友見證福音，述說主恩的場合。

因此之故，我的回美日期也必須延後至少一週。懇請各位在主裡面諒解！

我回台前一天，已先確定早先答應過卻忘了安排的主日請講員，即3/7請從西岸來的蘇文安牧師在早午堂講道。至於三月份的聖餐，則等我回去後再舉行。

先簡此告知。

今年冬末紐約嚴寒，大雪紛飛，請各位務必保重，出門務必小心。

幾位久未見的初信者，及過去半年內家屬離世者，還有目前仍臥病者，請多聯繫關懷或探訪他們。

主愛夠大，主恩夠用。或生或死，願祂都因我們得榮耀！

愛你們也想念你們的牧師陽生上

